
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Αθήνα, 30/05/2025 
 
Της:  Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β΄ Πειραιώς  

ΠΡΟΣ:           Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

ΘΕΜΑ:  «Σε κατάσταση εγκατάλειψης ο λόφος Πατάτσου και τα 
Τουρκοβούνια»  

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με σχετικά δημοσιεύματα, δύο σημαντικοί χώροι πρασίνου, το 

Πάρκο Πατάτσου και το δάσος στα Τουρκοβούνια, βρίσκονται σε κατάσταση 

εγκατάλειψης, παρά τη ζωτική τους σημασία για την Κυψέλη και ολόκληρη την 

Αθήνα. Η έλλειψη φροντίδας έχει οδηγήσει σε παρακμή, με σκουπίδια, 

σπασμένα γυαλιά και ξεραμένα δέντρα να χαρακτηρίζουν την εικόνα των 

κάποτε ζωντανών αυτών χώρων. Το Πάρκο Πατάτσου, που άλλοτε ήταν 

χώρος αναψυχής με παιδική χαρά, φωτισμό και σύστημα άρδευσης, έχει 

απογυμνωθεί από κάθε φροντίδα. Οι γονείς αποφεύγουν πλέον να φέρουν τα 

παιδιά τους, καθώς το πάρκο έχει γεμίσει σκουπίδια και οι συνθήκες είναι 

ακατάλληλες. Παρά τις εθελοντικές προσπάθειες κατοίκων να διατηρήσουν 

την καθαριότητα, η κατάσταση παραμένει ζοφερή. Το δάσος των 

Τουρκοβουνίων είναι επίσης εγκαταλελειμμένο. Η διαφωνία μεταξύ του Δήμου 

Αθηναίων και της Περιφέρειας Αττικής για το ποιος έχει την ευθύνη της 

εποπτείας, εμποδίζει οποιαδήποτε δράση, ενώ η αδιαφορία των αρμόδιων 

φορέων για την προστασία και συντήρησή του είναι εμφανής. Τόσο ο Δήμος 

Αθηναίων που είναι υπεύθυνος για τα αστικά πάρκα και τους χώρους 

πρασίνου - εντός των διοικητικών ορίων του - όσο και η Περιφέρεια Αττικής 

που ευθύνεται για μεγαλύτερους φυσικούς χώρους και δασικές εκτάσεις 

καθώς και η  διαφωνία μεταξύ των δύο φορέων, έχει οδηγήσει σε αδράνεια και 
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δεν υπάρχει ξεκάθαρη απάντηση για το ποιος πρέπει να αναλάβει 

πρωτοβουλίες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ποιος έχει την αρμοδιότητα και την ευθύνη για τη συντήρηση και προστασία 

του Πάρκου Πατάτσου και του δάσους των Τουρκοβουνίων; 

2. Ποια μέτρα σχεδιάζονται για την αποκατάσταση των εγκαταλελειμμένων 

χώρων πρασίνου στην Αθήνα; 

3. Γιατί δεν έχει εφαρμοστεί πότισμα για τα νεοφυτεμένα δέντρα; 

4. Υπάρχει σχεδιασμός και ποια μέτρα λαμβάνονται για τη φύλαξη, την 

καθαριότητα, την ασφάλεια και την αναβάθμιση των χώρων;  

5. Υπάρχει πρόβλεψη για τη δημιουργία ενός ενιαίου διαχειριστικού πλαισίου 

μεταξύ Δήμου και Περιφέρειας;  

6. Πώς σκοπεύει το Υπουργείο να αντιμετωπίσει την απώλεια του αστικού 

πρασίνου στην Αθήνα; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
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